

TABLE OF CONTENTS

目 录

Discussion of the Present Utilization and Existing Problems of the Non-Traditional Water Resources in China's Subway

(非传统水源在我国地铁中的利用现状及存在问题探讨)

N. LI, X. Y. ZHENG, W. ZHOU, Y. Z. LI, Q. MEI.....73

The Research on Bus Cost Regulation

(公交成本规制研究)

S. Q. ZHENG, W. Y. LI, B. Z. WEI, D. A. ZHOU.....78

Research on Preprocessing Method for Vehicle License Plate Recognition Data

(面向车牌照识别数据的预处理方法研究)

W. H. LI, H. WAN, J. H. ZHANG, C. X. YOU.....86

Research on Shared Bicycle Parking Scheme Based on Mobile Hotspot Optimization Technology

(基于移动热点优化技术的共享单车停放方案研究)

M. Y. ZHANG, J. B. ZHAO, X. L. ZHANG, R. LI, Z. H. ZHANG.....94

Road Risk Evaluation of Highway in Mufu Mountain Area

(幕阜山区公路安全风险评价研究)

H. LI, H. WU, H. L. XIAO, L. L. JIANG.....103

Lane Line Detection Method Based on Steerable Filters and Probability Hough Transform

(基于方向可调滤波和概率霍夫变换的车道线检测方法)

M. ZHANG, S. GAO, W. D. CHI.....112

Research on the Impact of Parking Charge Strategy on Residents' Travel Choice Behavior

(停车收费策略对居民出行选择行为的影响研究)

Q. K. QU, F. J. CHEN.....120

Comparative Study on Simulation and Experiment of Heavy Haul Train Operating Conditions

(重载列车运行工况仿真与试验比较研究)

X. G. YANG, W. WEI.....129

Study on Deformation Features and Comparison of Construction Methods for Shallow Tunnel with Unsymmetrical Loadings

(浅埋偏压隧道围岩变形特性及施工方案比选研究)

F. YANG, J. Y. GENG, X. A. YANG.....138

Traffic Control Subarea Partition Based on Weighted Newman Algorithms

(基于含权 Newman 算法的交通控制子区划分)

M. S. LI, Y. L. WANG, L. X. YAO.....145